
Protokół nr XLVIII/2023 

z posiedzenia XLVIII Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytego w dniu 29 listopada 2023 roku 

w siedzibie Urzędu Gminy Wapno 

 

29 listopada 2023 roku, o godzinie 15:07 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się 

XLVIII Sesja Rady Gminy Wapno. Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław Piechowiak otworzył 

XLVIII Sesję Rady Gminy Wapno. Lista obecnych Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Frekwencja 60%  

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy Wapno Maciej Kędzierski  

Sekretarz Gminy Wapno Marika Kosmowska 

Skarbnik Gminy Wapno Monika Dobroniecka 

Zaproszeni goście. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu.  

 

Ad. 1. Przewodniczący Rady poinformował, że stwierdza kworum, Rada Gminy jest władna do 

podejmowania wiążących decyzji (nieobecni radni: Tomasz Hemmerling, Mariusz Łasut, Magdalena 

Skibińska, Mikołaj Szumann, Sławomir Wlizło, Dariusz Nitka).  

 

Ad. 2. Przewodniczący Rady poinformował o braku zmian w porządku obrad, który przedstawia się 

następująco:  

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy. 

4) Informacja o realizacji Gminnego Programu Usuwania Azbestu oraz dofinansowania przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

5) Informacja o realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

6) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na lata 2024-2026. 

7) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustanowienia programu osłonowego w ramach 
wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

8) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych 
w tym zakresie. 

9) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Wapno do 
indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

10) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 dla Gminy 

Wapno. 

11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

nr 390/2, 391/2, 392/2, 393/2 położonych w Wapnie w drodze przetargu nieograniczonego. 

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 2024 – 2028.  

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty targowej.  

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych. 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

Św. Mikołaja w Srebrnej Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. 

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wapno na lata 2023-2036.  

17) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 rok. 

18) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku 
Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, 
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na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. 

19) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 
stałych komisji Rady Gminy Wapno. 

20) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji, 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

21) Wolne wnioski i informacje. 

22) Zakończenie sesji.  

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 3. Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi dotyczące protokołu z XLVII 

Sesji Rady Gminy Wapno. Radni nie wnieśli uwag. Protokół z XLVII Sesji Rady Gminy Wapno został 

przyjęty. 

 

Ad. 4. Na temat realizacji Gminnego Programu Usuwania Azbestu oraz dofinansowania przydomowych 

oczyszczalni ścieków głos zabrał Inspektor UG Wapno Pan Piotr Bojarski, który poinformował o ilości 

wyrobów zawierających azbest na terenie gminy oraz, że wszystkie wnioski o utylizację tych wyrobów, 

złożone przez mieszkańców, zostały zrealizowane. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

W przypadku domowych oczyszczalni 9 szt. zostało dofinansowanych w roku 2023, pozostałe 6 szt. zostanie 

dofinansowane w przyszłym roku. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 5. Informację o realizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych przedstawiła 

Kierownik GOPS w Wapnie Pani Anna Popiel. Cele strategii zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

komisji. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Rady zasugerował, aby rozszerzyć wskaźnik pn. boisko sportowe, o lokalizację 

w Aleksandrowie, Stołężynie i Wapnie niedaleko Solnej 30. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 6. Przewodniczący Rady poprosił Kierownik GOPS w Wapnie Panią Annę Popiel o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 

2024-2026. Program stanowi załącznik do projektu uchwały i został omówiony na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 7. Przewodniczący Rady poprosił Kierownik GOPS w Wapnie Panią Annę Popiel o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustanowienia programu osłonowego w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Program stanowi 

załącznik do projektu uchwały i został omówiony na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 
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Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia programu 

osłonowego w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8. Przewodniczący Rady poprosił Kierownik GOPS w Wapnie Panią Annę Popiel o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku 

lub żywności dla udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych w tym zakresie. Uzasadnienie projektu 

uchwały zostało omówione na posiedzeniu komisji.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie 

świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla udzielenia wsparcia w ramach wieloletniego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 oraz określenia zasad zwrotu wydatków 

poniesionych w tym zakresie. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 9 

do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 9. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zobowiązania Wójta Gminy Wapno do 

indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 
Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 
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W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie zobowiązania Wójta Gminy 

Wapno do indywidualnego określania warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich 

użytkowników wieczystych. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 11 

do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 10. Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Panią Irenę Łosiak o przedstawienie projektu uchwały Rady 

Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 dla Gminy Wapno. Pani Przewodnicząca 

przedstawiła preliminarz wydatków, który szczegółowo został omówiony na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024 dla 

Gminy Wapno. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 11. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych nr 390/2, 391/2, 392/2, 393/2 położonych w Wapnie w drodze przetargu 

nieograniczonego.  

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych nr 390/2, 391/2, 392/2, 393/2 położonych w Wapnie w drodze przetargu 

nieograniczonego. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 12. Przewodniczący Rady poprosił Inspektora UG Wapno Pana Wojciecha Maćkowiaka 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 2024 – 2028. Program stanowi załącznik do uchwały i został 

omówiony na posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 
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Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Wapno na lata 2024 – 2028. Protokół z imiennego 

głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. 13. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie opłaty targowej. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie opłaty targowej. Protokół 

z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu. Uchwała stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad. 14. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia stawek podatku od środków 

transportowych. Projekt uchwały jest procedowany ponownie w związku z uchwałą Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 22 listopada 2023 roku, stwierdzającą nieważność uchwały podjętej 

w dniu 30 października 2023 r. w § 1 pkt 4 oraz § 1 w pkt 6. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie w sprawie ustalenia stawek 

podatku od środków transportowych. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 
Ad. 15. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie udzielenia dotacji Parafii 
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Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Srebrnej Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie oraz 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie w sprawie udzielenia dotacji 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja w Srebrnej Górze na prace konserwatorskie, restauratorskie 

oraz budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Protokół z imiennego głosowania powyższej 

uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 16. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Wapno na lata 2023-2036. Po stronie dochodowej i wydatkowej zwiększono kwotę 

w Wieloletniej Prognozie Finansową o wartość 227 649,00 zł. Po stronie przychodowej i rozchodowej zmian 

nie ma. Deficyt jest niezmienny i wynosi 1 907 676,03 zł. W załączniku dotyczącym przedsięwzięć, 

zmieniono sposób finansowania zadania inwestycyjnego pod nazwą projekt budowa ścieżki pieszo-

rowerowej ulica Długa etap drugi w roku 2024, czyli przeniesienia tego zadania z wydatków majątkowych 

finansowanych z budżetu gminy do wydatków finansowanych ze środków unijnych. Dodano 3 nowe 

przedsięwzięcia: przebudowa ulicy Nowej w miejscowości Stołężyn, budowa Centrum Kultury Wiejskiej 

w Srebrnej Górze oraz budowa Biblioteki Publicznej Gminy Wapno. Uwzględniono również zmiany w już 

istniejących przedsięwzięciach. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zmianach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej gminy Wapno na lata 2023-2036. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad. 17. Przewodniczący Rady poprosił Skarbnik Gminy Wapno Panią Monikę Dobroniecką 

o przedstawienie projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2023 

rok. Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu komisji. Zmiany są związane z wnioskiem przedszkola 

i szkoły dotyczącym przesunięć w ramach planu tych jednostek. Kwota dochodów i wydatków zostaje 

zwiększona o wartość 227 649,00 zł, więc zmianie ulegają załączniki nr 1, 2, 3, 4 i 7. Pozostała treść projektu 

uchwały jest niezmienna. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Na komisji mieliśmy program zmian, dzisiaj w dziale 754 doszedł § 42 10, a w tamtym 
dokumencie nie było tego? 
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Skarbnik M. Dobroniecka: Na komisji wspominałam, że jeszcze nie znamy kwot, jakie będą potrzebne na 

realizację wniosku złożonego przez OSP Wapno oraz jaka kwota będzie potrzebna na zakup wyposażenia do 

apteczki medycznej. Teraz już dokładnie znamy te wartości i są one dostosowane do paragrafu.  

Radni nie wnieśli innych uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego po zmianach pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu 

na 2023 rok. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 18. Przewodniczący Rady poprosił Referent UG Wapno Panią Sylwię Maćkowiak o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie Apelu dotyczącego zmiany Uchwały Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie wprowadzenia, na 

obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, 

w których następuje spalanie paliw. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie Apelu dotyczącego zmiany 

Uchwały Sejmiku Województwa Wielkopolskiego nr XXXIX/941/17 z dnia 18 grudnia 2017 r. w sprawie 

wprowadzenia, na obszarze województwa wielkopolskiego ograniczeń lub zakazów w zakresie eksploatacji 

instalacji, w których następuje spalanie paliw. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 19. Przewodniczący Rady poprosił Referent UG Wapno Panią Sylwię Maćkowiak o przedstawienie 

projektu uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie ustalenia składu osobowego stałych komisji Rady Gminy 

Wapno. Zmiana ma związek z przeprowadzonymi wyborami uzupełniającymi do Rady Gminy Wapno 

i dotyczy zmiany składu osobowego Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: Czy radny Pan Jarosław Koliński bierze udział w głosowaniu? 

Przewodniczący Rady: Tak. 

Radni nie wnieśli innych uwag. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem uwag ze strony radnych, poprosił przewodniczącą 

Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Panią Edytę Gaszyńską-Ciszewską oraz przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pana Leszka Baczyńskiego o przedstawienie opinii na temat 

uchwały.  

Komisja Samorządowa i Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 
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W czasie głosowania na sali obecnych było 9 radnych, nieobecnych 6 radnych. 

Za uchwałą głosowało 9 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno podjęła uchwałę w sprawie ustalenia składu osobowego 

stałych komisji Rady Gminy Wapno. Protokół z imiennego głosowania powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 31 do protokołu. Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad. 20. Informacje o wykonaniu uchwał Rady Gminy Wapno, o realizacji wniosków z poprzedniej sesji oraz 

o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach przedstawił Wójt Gminy Wapno Pan Maciej 

Kędzierski. Szczegóły zawierają poszczególne informacje stanowiące załącznik nr 33 i załącznik nr 34 do 

protokołu. Działalność Wójta między sesjami obejmowała: 

- udział w obchodach 11 listopada, 

- obchody dnia pracownika socjalnego, 

- udział w spotkaniu z Burmistrzem Amelinghausen, 

- spotkanie z przedstawicielami Ministerstwa Ochrony Środowiska w sprawie  produkcji wodoru na terenie 

Gminy Wapno,  

- prace nad budżetem na rok 2024, spotkania z jednostkami organizacyjnymi, 

Wójt Gminy poinformował, że 8 grudnia odbędzie się spotkanie z władzami województwa wielkopolskiego 

w kwestii Wapieńskiego Klastra Energetycznego. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Ad. 21. Wolne wnioski i informacje: 

1. Radny Wojciech Rochowiak złożył wniosek odnośnie poprawy bezpieczeństwa w kwestii 

przedszkola i schodka przy nowej furtce od strony parkingu. 

2. Radny Andrzej Szymanik zapytał o termin procedowania uchwały dotyczącej zatłaczania CO2. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały będzie procedowany w późniejszym 

terminie. 

Radni nie wnieśli więcej uwag. 

 

Ad. 22. Wobec wyczerpania porządku obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący Rady 

dokonał jej zamknięcia.  

 

Rozpoczęcie sesji o godz. 15:07.  

Zakończenie sesji o godz. 16:06.  

Protokołowała: Sylwia Maćkowiak 

 

Przewodniczący 

Rady Gminy Wapno 

/-/ Radosław Piechowiak 


